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Από το υπ’ αριθ. 6/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 168/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Απόρριψη αίτησης δημοτικών συμβούλων 
για συζήτηση των θεμάτων που 
συζητήθηκαν στις συνεδρίαση της Δ.Ε. 
στις 31-1-2005 και 21-2-2005. 

 
       Σήμερα 7 Μαρτίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 3-3-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Δ. Δάσκαλος Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Η. Σοφιανίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης Γ. Ορφανίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   -------- 
8. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας συζήτηση προσήλθε 

ο κ. Κ. Πουλασουχίδης.  12. Γ. Τροχόπουλος 
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 151/2005 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Γ. Μιχαηλίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 152/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. Χιονίδης, Α. Τσιάρας 
και αποχώρησε ο κ. Α. Παπαστεργίου και ο δημ. πάρεδρος Π. 
Ποταμόπουλος. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 153/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης και 
αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 

14. Μ. Σακαλής 
15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 154/2005 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Τροχόπουλος, Γ. Μιχαηλίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 155/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 156/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης. 
8) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 157/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
9) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 168/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Α. Τσιάρας 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 19ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 25-2-2005 αίτηση των δημ. συμβούλων Χ. 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδη, Μ. Γαβρίδη, Δ. Δάσκαλου, Α. 
Δελαβερίδη, Γ. Μιχαηλίδη, Σ. Μηλιόπουλου, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδη, 
Α. Τσιάρα, Η. Σοφιανίδη, που έχει ως εξής: 
 Κύριε Πρόεδρε, 
 Σύμφωνα με το νόμιμο δικαίωμά μας, ΖΗΤΟΥΜΕ να εισαχθούν και να 
συζητηθούν ένα-ένα, ως τακτικά θέματα ημερήσιας διάταξης, στο επόμενο Δημοτικό  
Συμβούλιο της Δευτ. 7 Μαρτίου ε.ε., τα θέματα που επισυνάπτουμε και συζητήθηκαν 
στη Δ.Ε.  στις 31-1-2005 και 21-2-2005. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Ουσουλτζόγλου: Για δεύτερη φορά πέφτετε στο ίδιο ατόπημα. Υπάρχει μία 
συγκεκριμένη, βάσει του νομιμότατου δικαιώματός μας, αίτηση 11 συμβούλων τους 
οποίους αγνοείτε. Παρανομείτε και βεβαίως εμείς θ΄ ακολουθήσουμε πλέον  άλλη 
οδό. Γιατί εδώ σας λέμε: «κ. Πρόεδρε, σύμφωνα με το νόμιμο δικαίωμά μας ζητούμε 
να εισαχθούν και να συζητηθούν ένα – ένα» κι εσείς πάλι μας τα τσουβαλιάσατε, «ως 
τακτικά θέματα ημερήσιας διάταξης στο επόμενο δημοτικό συμβούλιο 7 Μαρτίου 
2005 τα θέματα που επισυνάπτουμε και συζητήθηκαν στη Δημαρχιακή Επιτροπή στις 
31-1-2005 και 21-2-2005». Την προηγούμενη φορά είπε ο κ. Δήμαρχος να ζητήσουμε 
επιλεκτικά θέματα για να τα βάλετε και όχι όλα. Δεν βάλαμε όλες τις Δημαρχιακές 
Επιτροπές αλλά δύο και πάλι βλέπουμε ότι αναγράφεται με τον ίδιο τρόπο το θέμα. 
Τόση παρατυπία και τόση αντιδημοκρατική  διαδικασία έχει τα όριά της κι εμείς θα 
πάμε εκεί που πρέπει να πάμε. 

Δήμαρχος: Μπορεί η κα Ουσουλτζόγλου και ο συνδυασμός της να πάει εκεί 
που θέλει, δεν έχουμε κανένα πρόβλημα, αλλά θα πρέπει να μάθει πρώτα η κα 
Ουσουλτζόγλου, ως αρχηγός παράταξης, να δίνει το καλό παράδειγμα στους 
συναδέλφους της και να μην τους παρασύρει σε τέτοια πολιτικά ατοπήματα. Δεν 
μπορεί κανένα όργανο να καταργήσει άλλο όργανο, κανένα όργανο δεν μπορεί να 
μπει στις αρμοδιότητες άλλου οργάνου. Μπορεί δια της επερωτήσεως, δια των 
ενστάσεων, των προσφυγών, των ερωτήσεων, των πολιτικών ή ποινικών δικαστηρίων 
να κάνουν ό,τι θέλουν αλλά  πρέπει να σεβαστούν τους διακριτούς ρόλους των 
οργάνων που είναι βασική προϋπόθεση για να μπορέσουμε να λειτουργήσουμε. Αν η 
κα Ουσουλτζόγλου έχει μία συγκεκριμένη παρατυπία, να καταγγείλει μία παρανομία 
και ο Κανονισμός και ο Δημοτικός Κώδικας της δίνει τη δυνατότητα να το κάνει, να 
θέλει όμως να συζητήσει όλα τα θέματα μιας συνεδρίασης ενός άλλου οργάνου, είναι 
πρωτάκουστο.  

Η πρότασή μου είναι να απορριφθεί ξανά το αίτημα της μειοψηφίας και θα 
τους παρακαλέσω για άλλη μία φορά να σταματήσουν και να σεβαστούν περισσότερο 
το Δημοτικό Συμβούλιο. 

Ουσουλτζόγλου: Δεν μπορώ να καταλάβω ποιος παρασύρει ποιόν, ποιος 
κατέλυσε τη δημοκρατία, γιατί είδαμε παρασυρμό σε προηγούμενο θέμα, ποιος 
παίρνει στο λαιμό του ποιους, δεν μπορώ να καταλάβω ποιος διεκδικεί το αλάθητο 
του Πάπα εδώ κι εν πάσει περιπτώσει η διοίκηση έχει κάποιους κανόνες κι αν θέλεις 
να μην υπάρχουν εντάσεις, αν θέλεις χρηστά, όμορφα και ομαλά να προχωράει αυτή 
η διαδικασία, ακολουθείς  άλλες διαδικασίες από την αρχή. Τα παλιότερα χρόνια όλοι 
όσοι ήταν στην αντιπολίτευση συμμετείχαν στη Δημαρχιακή Επιτροπή. Ούτε ο κ. 
Παναγιωτίδης ήταν ανδρείκελο, ούτε ο κ. Βλαχόπουλος ούτε κανείς. 

Πρόεδρος: Ποιος είναι ανδρείκελο κα Ουσουλτζόγλου σ΄ αυτή την αίθουσα; 



Ουσουλτζόγλου: Δεν με κατανοήσατε. Δεν απευθύνομαι σε κανέναν απλώς 
αναφέρομαι στα προηγούμενα χρόνια και λέω πως όταν τον άλλον τον έχεις να 
συμμετέχει σ΄ ένα όργανο, πολλές φορές όταν είσαι έξυπνος τον έχεις και συνένοχο 
κι όχι απλώς συμμέτοχο. Εσείς από την αρχή πράξατε αυτό το σφάλμα κι αυτό θα το 
πληρώνετε μέχρι το τέλος ή τουλάχιστον μέχρις ότου ο νόμος μας φέρει εμάς με τα 
τσαρούχια εκεί που πρέπει να μας φέρει και τότε θα μας ανεχθείτε αναγκαστικά. Το τι 
λέει το γράμμα του νόμου κι όταν ο νόμος μας το επιβάλλει τότε θα το κάνουμε αλλά 
όταν ο νόμος δεν το επιβάλλει ακριβώς αλλά γενικώς τότε ας κάνουμε τις πονηρούλες 
μας. Ας σταματήσει αυτό το παραμύθι, έχετε κάνει ένα τεράστιο λάθος που το 
πληρώνετε αλλά το πληρώνει κι η πόλη. 

Πρόεδρος: Ως πρόεδρος του Δημ. Συμβουλίου, έχω την ευθύνη να εφαρμόζω 
τον νόμο και τον κανονισμό, αυτό πιστεύω ότι κάνω και μάλιστα με τον καλύτερο 
τρόπο κι αν εσείς πιστεύετε ότι δεν το κάνω θα προσφύγετε αρμοδίως κι αν 
δικαιωθείτε έχει καλώς. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, 
Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Σ. Μηλιόπουλος, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την από 25-2-2005 αίτηση των δημοτικών συμβούλων Χ. Ουσουλτζόγλου-
Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδη, Μ. Γαβρίδη, Δ. Δάσκαλου,  Α. Δελαβερίδη, Γ. 
Μιχαηλίδη, Σ. Μηλιόπουλου, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδη, Α. Τσιάρα, Η. 
Σοφιανίδη. 
2.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 108 (παρ. 2) του Δ.Κ.Κ. (Π.Δ. 410/95). 
 

Αποφασίζει  Κατά Πλειοψηφία 
 
 Απορρίπτει την από 25-2-2005 αίτηση των δημοτικών συμβούλων Χ. 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδη, Μ. Γαβρίδη, Δ. Δάσκαλου, Α. 
Δελαβερίδη, Γ. Μιχαηλίδη, Σ. Μηλιόπουλου, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδη, 
Α. Τσιάρα, Η. Σοφιανίδη για συζήτηση των θεμάτων που συζητήθηκαν και 
ελήφθησαν αποφάσεις, στις συνεδριάσεις της Δημαρχιακής Επιτροπής στις 31-1-
2005 και 21-2-2005. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  168 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Μιχαηλίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Γ. Τροχόπουλος   

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  16-3-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 
 
 


